
PROTOKÓŁ NR V/19 

z posiedzenia V sesji Rady Miejskiej 

18 lutego 2019 r. 
 

Obrady V sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady rozpoczęto 18 lutego 2019 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:24 tego 

samego dnia. 

Porządek obrad V sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz                    

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych.  

Obecni: 

1) Jan Abramczyk 

2) Radosław Biernacki 

3) Monika Bieżuńska 

4) Mariola Brzezińska 

5) Dariusz Glinka 

6) Bogdan Roman Kuchta 

7) Danuta Kukwa 

8) Czesław Lach 

9) Andrzej Tadeusz Lewandowski 

10) Bogdan Osik 

11) Waldemar Marian Paradowski 

12) Elżbieta Piórkowska 

13) Piotr Pokraśniewicz 

14) Wojciech Zbigniew Rojek 

15) Krzysztof Sobieski 

16) Adam Szczerba 

17) Mateusz Śniadała 

18) Marek Zdzisław Tauter 

19) Paweł Turek 

20) Grzegorz Wyszyński 

21) Eugeniusz Zaremba. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa; 

2) Aneta Kowalewska – Z-ca Burmistrza Wyszkowa; 

3) Dariusz Korczakowski – Skarbnik; 

4) Adam Mróz– Naczelnik Wydziału Inwestycji; 

5) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa; 

6) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych; 

7) Robert Augustyniak – Starszy Inspektor Wydziału Ogólnego i Spraw Obywatelskich; 

8) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. Obsługi Rady Miejskiej w Wyszkowie; 

9) Sołtysi (zgodnie z listą obecności). 



Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. 

Przywitała Burmistrza Wyszkowa – P. Grzegorza Nowosielskiego, Z-cę Burmistrza – P. Anetę 

Kowalewską, radnych, sołtysów, naczelników, kierowników i pracowników Urzędu, lokalną 

prasę oraz inne osoby przybyłe na posiedzenie sesji. Następnie w oparciu o podpisaną przez 

radnych listę obecności stwierdziła quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji i uchwał. 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian porządku obrad? 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek V sesji Rady Miejskiej przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LI/386/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

29 kwietnia 2010 r. w sprawie uchwalenia statutów sołectw utworzonych na terenie Gminy 

Wyszków. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła Informację Burmistrza Wyszkowa dotyczącą wyników 

konsultacji przeprowadzonych z mieszkańcami sołectw utworzonych na terenie Gminy 

Wyszków (załącznik nr 2 do protokołu). 

Ad. 4.  

Sekretarz Gminy – P. Anna Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr LI/386/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 kwietnia 2010 r. w sprawie 

uchwalenia statutów sołectw utworzonych na terenie Gminy Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały nie był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej i otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  BRAK GŁOSU: 0,  NIEOBECNI: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Abramczyk, Radosław Biernacki, Monika Bieżuńska, Mariola Brzezińska, Dariusz Glinka, 

Bogdan Roman Kuchta, Danuta Kukwa, Czesław Lach, Andrzej Tadeusz Lewandowski, Bogdan 

Osik, Waldemar Marian Paradowski, Elżbieta Piórkowska, Piotr Pokraśniewicz, Wojciech 

Zbigniew Rojek, Krzysztof Sobieski, Adam Szczerba, Mateusz Śniadała, Marek Zdzisław 

Tauter, Paweł Turek, Grzegorz Wyszyński, Eugeniusz Zaremba. 



Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr V/46/19 zmieniającą 

uchwałę Nr LI/386/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 kwietnia 2010 r. w sprawie 

uchwalenia statutów sołectw utworzonych na terenie Gminy Wyszków. 

Ad. 5. 

Radny – P. Bogdan Osik poinformował, że Klub Radnych „Masz Wybór” złoży dwie 

interpelacje, dotyczące: 

1) realizacji przedsięwzięcia MEMORANDUM INFORMACYJNE o przedsięwzięciu pn.: 

„Rewitalizacja terenów dworca PKP w Wyszkowie; 

2) dofinansowania z budżetu Gminy Wyszków Rewii Dziecięcej „Sylaba” oraz Kalendarza 

wydarzeń Gminy Wyszków na 2019 r. 

Radny – P. Adam Szczerba poinformował, że chciałby poruszyć temat konsultacji społecznych 

z mieszkańcami, a konkretnie godzin przeprowadzania tych konsultacji. W związku z tym, że 

będzie to zapytanie lub wniosek, to złoży to na piśmie, jako kolejną interpelację. 

Radny – P. Paweł Turek poinformował, że od kilku tygodni w Rybienku Nowym, na ulicach 

Dobrej Wróżki, Smoczej, Misia Uszatka, Calineczki latarnie uliczne zapalają się od godziny 

21:00 lub nie zapalają się wcale. Problem zgłaszany był kilka razy do Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, ale niestety w piątek sytuacja znów się powtórzyła. Czy to się dzieje w ramach 

oszczędności? 

P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa poinformował, że zgłoszony problem został przekazany do konserwatora, który to 

sprawdził i wyregulował. Od kilku tygodni wszystko działała poprawnie i nie ma takiej 

informacji, żeby zegary znowu nie zadziałały o właściwej porze. P. Naczelnik dodał, że część 

ulic jest w systemie analogowym, a część w systemie zegarów astronomicznych. Przyczyną 

występujących zakłóceń mogą być warunki atmosferyczne lub chwilowy zanik napięcia. 

Poinformował, że przyjmuje zgłoszenie od Pana radnego i ponownie przekaże sprawę do 

konserwatora. Zapewnił również, że chwilowy brak oświetlenia, na pewno nie jest wynikiem 

oszczędności Urzędu.  

Radny – P. Paweł Turek uzupełniając swoją wypowiedź dodał, że taka sytuacja trwa już kilka 

tygodni. Ostatni raz problem zgłosił w czwartek, a w piątek znowu było ciemno. Mieszkańcy 

tych ulic informują, że problem z oświetleniem na ulicach powtarza się często. Czasami jest tak, 

że światła nie świecą się przez całą noc.  

P. Witold Król – Sołtys Gulczewa poinformował, że nie do końca wie, za co otrzymuję swoją 

dietę, nie wie jak ona jest wyliczana i na jakiej podstawie. Wie, że jeżeli nie jest na sesji, to diety 

nie otrzymuje. Czy należy przez to rozumieć, że sołtys nie ma żadnych innych zajęć i nic dla 

swojej wsi nie robi? Zasugerował, że może warto się zastanowić, czy teraz, przy wyborach 

sołtysów, nie podnieść tej diety. Poinformował, że gminy trochę biedniejsze od Gminy 

Wyszków, np. Pułtusk, czy Nasielsk, płacą większe diety, bo 525 zł, natomiast w Wyszkowie 

jest to kwota 262,50 zł za sesję. P. Król zapewnił, że obowiązków sołtysa jest sporo i że nie ma 

dnia, aby sołtys nie był proszony lub wzywany do jakiejś sprawy. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poprosiła, aby Pan Sołtys złożył w tej 

sprawie wniosek na piśmie. Następnie poinformowała, że otrzymała wiele telefonów z prośbą 

o poprawienie warunków na cmentarzu komunalnym – konkretnie chodzi o zalane alejki. 

Mieszkańcy zgłaszają, że przy obecnej pogodzie jest problem, żeby poruszać się po cmentarzu. 

W związku z tym zwróciła się z prośbą, aby zastanowić się, jak można wspomóc zarządcę 

cmentarza komunalnego, aby ten problem rozwiązać. 



Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 14:24, uznając porządek obrad V Sesji Rady Miejskiej 

za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

 

Bożena Czerwińska       Elżbieta Piórkowska 

 

 


